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ESITYSLISTA 

1. Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 16.37. 
 

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 
Esitys: Todetaan kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
Päätös: Esityksen mukaan. 
 

3. Puhe- ja läsnäolo-oikeuden myöntäminen 
Asia: Hallituksen ulkopuolisilla henkilöillä on mahdollisuus osallistua ainejärjestön 
hallituksen kokouksiin, jolloin heille annetaan puhe- ja läsnäolo-oikeus kyseiseen 
kokoukseen. 
Esitys: Puhe- ja läsnäolo-oikeus myönnetään seuraaville: Justus Airaksinen, Kalle 
Heinikangas, Ronja Kellomäki, Ilona Peiponen, Erika Moilanen, Kristiin Luiga ja Terhi 
Kaksonen 
Päätös: Esityksen mukaan. 
 

4. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi 
Esitys: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

Sohvi Sievänen
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Päätös: Esityksen mukaan. 
 

5. Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta 
Asia: Valitaan kokoukselle kaksi pöytäkirjantarkastajaa ja ääntenlaskijaa.   
Esitys: Esitetään pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi Maija Voutilaista ja Sohvi 
Sievästä. 
Päätös: Esityksen mukaan. 
 

6. Ilmoitusasiat 
Asia: Hallituksen jäsenet ilmoittavat toimialansa kuulumiset koko hallituksen tietoon. 
Tuodaan myös tietoon viime kokouksen jälkeen järjestetyt tapahtumat sekä ne tilaisuudet, 
tapaamiset ja kokoukset, joihin hallituksen jäsenet ovat osallistuneet. Viimeisessä 
kokouksessa käydään myös läpi loppuvuoden tapahtumat. 
Esitys: Käydään läpi hallituslaisten ja muiden kokoukseen osallistujien kuulumiset ja 
menneet tapahtumat:  
 
Alma: Helpottunut ja haikea olo. Helpottunut siksi, että saatiin uusi hallitus kasaan, kaikkiin 
tehtäviin on toimijat nyt tiedossa ja perehdyttäminen voi alkaa. Haikee, koska yksi aikakausi 
päättyy. Oon myös erittäin iloinen ja ylpeä siitä, mitä kaikkea tänä vuonna on saatu aikaan ja 
kuinka Fides on saanut positiivista palautetta, niin suorasti kuin epäsuorasti. Hyvin ollaan 
tämä vuosi vedetty! 
 
Hanna: Ihan hyvin menee, ootan jo joulua ja sitä että sais toivottavasti vähä rentouduttua. 
Toki ennen ku voi jäädä lomaileen on vielä aika paljon hommia tehtävänä, että seuraavat 2,5 
viikkoo onki aika työntäyteisiä. Ootan myös että satais enemmän lunta, tuo tämänhetkinen 
määrä on vähä säälittävä. Hyvillä fiiliksillä jätän nyt tältä osaa hallitushommat taakse, jos 
nyt sais ees vähän paremmin keskityttyä kouluhommiin ja omaan elämään. 
 
Sohvi: Ihan hyvää kuuluu, ihanaa kun on pimeää ja huomenna on joulukuu ja saa avata 
joulukalenterin. Hirveen nopeasti on mennyt syksy ja tossa yhdessä kohtaa tiedotusasioissa 
oli tosi kiire kun paljon tapahtui kerralla mutta me selvittiin hyvin ja nyt on rauhallista. 
Onneksi kohta on puurojuhla niin saa hyvää puuroa ja pääsee joulutunnelmaan kunnolla. 
Paljon opiskeluja täytyy kuitenkin tehdä ennen lomaa, mutta kaikki järjestynee. 
 
Ojuva: Kunnon burnout -mode activated, ihan hullu drive ollu päällä koko syksyn ja nyt 
meinaa olla liikaa. Toivotaan, että loppurutistukseen riittää energiaa :D 
 
Maija: Ihan ok hyvä meno. Joulua odotan paljon ja ihan jees et tääkin kausi kohta loppuu 
vaikka kivaa on ollu. Tekossa puhuttiin paljon teologin työllistymisestä ja seurakunta 
harjoittelusta. Pyydettiin myös tekemään laskutus kuluneesta vuodesta ajoissa sekä raportti 
myös. 
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Lahti: Onneksi vuosi alkaa pikkuhiljaa olla taputeltu, erityisesti pari viime viikkoa on ollut 
tosi tiukkoja ja stressaavia. On kuitenki kiva lähtee ensvuodenkin hallitukseen kohti uusia 
haasteita. Hartauksissa on ollut kivasti pitäjiä ja osallistujia, mikä on ollut todella kiva. 
 
Saara: Tiedotus taas menny aika omalla painollaan, välillä asiat on pakkautunu kaikki 
yhteen ja sitten on ollut vähän haasteita pysyä kunnolla mukana! Sähköpostilista on nyt 
poistettu. Mutta iloisin mielin viimeiseen kokoukseen ja viimeisiin tapahtumiin, vaikka 
samaan aikaan on aika haikea fiilis jättää Fideksen hallitushommat lopullisesti...      
 
Viivi: Ihan hyvin menee, nyt vielä loppurutistukset kouluhommien kanssa ja sit 
joululomalle. Mukavaa oli kuulla positiivista palautetta kaverisitseistä. 
 
Tuomas: Hyvin menee, pääsin ruotsin tentin läpi!  Joululomat alkaa jo vähän 
kutkuttelemaan. 
 
Juho: Hyvin menee, joulua odotellessa. Liikuntavastaavan hommat ei oo menny ihan 
toivotulla tavalla, mutta kova luotto uuteen hallitukseen. 
 
Kalle Ha: Mukavasti on opinnot sujunu, joulua odotellessa rento meininki. Luotto uuteen 
hallitukseen. 
 
Ronja: Mulla on hyvä fiilis, innostunut olo ja kiva päästä aloittamaan hallitushommat    
hauska päästä oppimaan miten tälläset hommat pyörii, kun en oo ikinä mitään tällästä 
tehnyt. 
 
Terhi: Mulle kuuluu ihan hyvää ja tulevaa hallituskautta kohden mennään hyvillä ja 
odottavilla fiiliksillä. 
 
Erika: Mun fiilikset tulevasta hallituskaudesta on hyvät. 
 
Kristiin: Menee aikas jees ja ootan innolla seuraavaa hallituskautta :D 
 
Kalle He: Kehotettiin kertomaan, että mitä kuuluu, ni mainittakoon ettei kuuluu mitää 
mainittemisen arvosta :D 
 
Ilona: Stressaa, hirveesti juttuja menossa, mutta hyvillä mielin lähdössä mukaan 
hallitukseen. 
 
Justus: Hyvin menee. 
 
Menneet tapahtumat: 

10.11. Hallituksen kokous 8/2022 
11.11. Kaverisitsit, 82 osallistujaa 



FIDES OSTIENSIS 
Puheenjohtaja Alma Laukkanen 

15.11. Alias-turnaus Fides vs. Pistis, Fides voitti, 20 osallistujaa 
17.11. Kesäteologi-ilta etänä yhteistyössä AKI-liittojen kanssa, 9 osallistujaa  

 23.11. Syyskokous ja Kaamoksen kaatajaiset, n. 25 osallistujaa 
 30.11. Hallituksen kokous 9/22 
 

Loppuvuoden tulevat tapahtumat: 
 1.12. Teologien pikkujoulut Humpalla kello 18.00 alkaen (ja kirjamyynti kello 18–21) 
 2.12. Teologian osaston palautepäivä  
 2.12. Ilmoittautuminen Teologiristeilylle päättyy 
 2.12. Karjalan teologisen seuran (KTS) Diakonian teologiaa ja käytäntöjä -seminaari 
 5.12. Puurojuhla ja hallituksen vaihto seurakuntakeskuksella kello 17.00 alkaen 
 6.12. ISYY:n perinteinen soihtukulkue kello 16.00 alkaen 
 8.12. KTS yleisöilta Professori Cyril Hovorun: Cosmic Battles for the Russian 
 Neverland 
 9.12. Kirjamyynti kello 9–15 
 13.12 Osaston ja opiskelijoiden joulukahvit kello 15–17 & kirjamyynti kello (11–14) 
 3.-5.1.2023 Teologiristeily 2023 
 25.1. 2023 Piispa Jari Jolkkosen vierailu 
 

Päätös: Merkitään tiedoksi. 
 

7. Vuoden 2023 hallituksen perehdytys 
Asia: Tämän vuoden hallituksen vastuulla on perehdyttää tulevat hallituslaiset 
vastuutehtäviin sekä laatia heille tai päivittää jo olemassa olevaa ”testametti”-dokumenttia, 
jossa kerrotaan tarkemmin, mitä tänä vuonna on kyseisessä vastuualueessa tehty sekä mitä 
vastuualueessa tulee vuoden aikana tehdä. Perehdytyksessä on myös mahdollista pyytää 
apua edeltävien hallitusten vastaavilta. Tarkoitus on, että perehdytykset järjestetään ennen 
vuodenvaihdetta, jonka jälkeen mahdolliset sähköpostit ja tavarat voidaan siirtää uusien 
hallituslaisten haltuun. 
Esitys: Hallitus keskustelee siitä, onko uusi hallitus järjestäytynyt tai onko alustavasti 
tiedossa, kuka nykyisistä hallituslaisista perehdyttäisi tulevia hallituslaisia ja missä 
aikataulussa. 
Päätös: Merkitään tiedoksi. 
 
Maija poistui 17.09 
 

8. Vuoden 2023 kevätkokouksen ajankohdan päättäminen ja toimintakertomuksen 
valmistelu 
Asia: Fides Ostiensis ry:n sääntöjen mukaan ainejärjestön kevätkokous järjestetään maalis-
huhtikuussa. Kevätkokouksessa esitellään tämän hallitusvuoden toimintakertomus sekä 
tilintarkastus. Tilinpäätös sekä vuosikertomus tulee toimittaa toiminnantarkastajille 
vähintään kuukautta ennen kevätkokousta. Jotta toimintakertomukseen tulevat asiat tulisi 
kirjattua ylös, kun ne ovat hallituslaisilla vielä tuoreessa muistissa, puheenjohtaja on tehnyt 



FIDES OSTIENSIS 
Puheenjohtaja Alma Laukkanen 

dokumenttipohjan, johon hallituslaiset voivat kirjata oman vastuualueensa vuosikatsauksen, 
joista myöhemmin kootaan varsinainen toimintakertomus. 
Esitys: Hallitus päättää milloin kevätkokous järjestetään, missä aikataulussa nykyiset 
hallituslaiset kirjoittamat oman osuutensa ensi vuoden toimintakertomukseen sekä ketkä 
valmistelevat toimintakertomuksen kuntoon toiminnantarkastajille. 
Päätös: Pidetään kevätkokous tiistaina 18.4.2023. Nykyiset hallituslaiset kirjoittavat oman 
osuutensa vuodesta tammikuun loppuun mennessä, Hannat ja Alma kirjoittavat lopullisen 
version ja toimittavat sen toiminnantarkastajille 18.3. mennessä. 
 

9. Syyslukukauden 2022 nakkimerkit 
Asia: Fides Ostiensis ry:llä ja muillakin ainejärjestöillä on ollut tapana muistaa aktiivisia 
jäseniään nakkimerkki-nimisillä haalarimerkeillä. Merkit on yleensä jaettu syyslukukaudella 
puurojuhlassa. Nakkimerkkiä ei myönnetä hallituksessa oleville ja merkin mukana jaetaan 
diplomi, jossa on perustelut merkin saamiseksi. 
Esitys: Käydään läpi ehdotuksia, keille kaikille nakkimerkit voitaisiin tänä syksynä antaa ja 
valitaan merkkien saajat. 
- Julia Rönkkö (ehdottajana Maija), koska on ollut apuna aina kun ollut tarve 
- Olli Teppinen (ehdottajana Alma) lähtee vapaaehtoisesti kaikkeen mahdolliseen mukaan ja 
antaa aikaa ja osaamistaan ainejärjestölle, on pitänyt hartauksia 
- Jouni Kovanen (ehdottajana Alma) ottanut koppia Sinisestä liekistä huolehtimisesta ja 
panostaut teologien aktiivisuudeen Säbäliigassa, on myös auttanut tapahtumissa 
- Ilia Bodikov (ehdottajana Lahti) osallistunut ja pitänyt hartauksia aktiivisesti 
Päätös: Annetaan nakkimerkit edellä mainituille henkilöille. 
 
Erika poistui 17.28 
 
Maija saapui 17.34 
 

10. Ainejärjestön edustajat 
Asia: Ainejärjestöllä on opiskelijaedustajia seuraavissa tehtävissä 

• Nuorten aikuisten vaikuttamisryhmän (NAVI-ryhmä) ainejärjestöedustajat Maija 
Voutilainen, varalla Susanna Leppälä. 

• Teologikoulutustoimikunnan (TEKO) opiskelijaedustaja Maija Voutilainen, ei 
varaedustajaa. 

• Pappisliiton opiskelijatoimikunnan edustajat Vertti Heinonen ja Salla Natunen. 
• Teologian opiskelijoiden soveltuvuustutkimuksen seurantaryhmän opiskelijaedustaja 

Susanna Leppälä. 
• Karjalan teologisen seuran hallituksen opiskelijaedustaja Alma Laukkanen 
• Agoran ainejärjestöjen sitsilaulukirjatyöryhmä Saara Alamäki 

NAVI-ryhmän edustajat sekä TEKOn edustajat ovat kiinnostuneita jatkamaan tehtävissään. 
AKI-liitoissa on käynnissä pohdinta siitä, millaisessa muodossa tauolla ollut 
opiskelijatoimikunta jatkuisi ensi vuonna ja alustavasti on mietitty, että toimikunta 
sellaisessa muodossa loppuisi. Teologian opiskelijoiden soveltuvuustutkimuksen 
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seurantaryhmän ei ole varmuutta haluaako edustaja jatkaa. Karjalan teologisen seuran 
hallituksen edustaja on yleensä ollut Fideksen puheenjohtaja. 
Esitys: Tuodaan hallituksen tietoon opiskelijaedustajien tämänhetkinen tilanne. Maija toi 
tietoon, että Tekoon varajäsenen hankkiminen on tarpeellista. Saara toi esille, että AKI-
liitoille haetaan työryhmiin jäseniä ja toiminnan jatkuvuuden kannalta olisi hyvä että 
opiskelijaedustajat olisivat monivuotisia. Ojuva, Viivi, Alma ja Lahti ovat kiinnostuneita 
lähtemään mukaan sitsilaulukirjatyöryhmään. Muista opiskelijaedustajista keskustellaan 
uuden hallituksen kesken ensi vuonna. 
Päätös: Merkitään tiedoksi 
 
Lahti poistui 17.48 
 

11. Muut esille tulevat asiat 
Muut esille tuleva asiat kohdassa eli META:ssa on mahdollista keskustella kokouksen 
aikana esille tulleista aiheista, jotka eivät ole mahtuneet esityslistaan, joista ei tarvitse tehdä 
päätöksiä, tai joita ei esityslistaan erikseen toivottu.  
 
2022 hallituksen viimeinen palaute ja virkistäytyminen. 
 
Keskusteltiin kirjojen myyntivuoroista ja kirjamyynnistä muutenkin. 
 
Agoran ilmoitustaulua uudistetaan 12.12., siihen saa tulla mukaan. 
 
Ensi vuodelle on suunnitteilla jonkinlainen taide/käsityö/luovatyö-hengailuilta suunnilleen 
kuukausittain. 
 

12.  Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18.11 

 
 
 
 
____________________________   _________________________ 
Sihteeri, Hanna Silvola    Puheenjohtaja, Alma Laukkanen 
 
 
 
 
____________________________   _________________________ 
Pöytäkirjantarkastaja, Maija Voutilainen   Pöytäkirjantarkastaja, Sohvi Sievänen 

Sohvi Sievänen

Sohvi Sievänen


